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Építôanyag, Szállítás

KÍNÁLATUNK BÔVÜLT: Bramac cserép,
betonáruk, szigetelôanyagok is kaphatók

Schiedel kémény akció
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KÍNÁLATUNK BÔVÜLT: Bramac cserép,

NEDALUHA

1164 Bp. Cinkota, Vidámvásár u. 76. Tel: 400-12-68
Nyitva tartás: H-P: 7-17-ig, Szo: 7-12 óráig

Megnyitottuk új telepünket!
1165 Bp., Újszász u. 47/D.

.
Nyitva tartás: H-P: 7-17-ig, Szo: 7-12 óráig

.
Nyitva tartás: H-P: 7-17-ig, Szo: 7-12 óráig

POROTHERM N+FTHERM N+F®THERM N+FAmit a építési rendszer tud, az nem mindennapi. A rendszer legújabb tagjaEgy életre szól!

POROTHERM 44 N+FTHERM 44 N+F®THERM 44 N+FA a szenzációs új falazóblokk. Az eredmény a 44 cm vastag falazat és a minden eddigit
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M indig is olyan színész 
hírében álltál, aki „egy 
fenékkel szeret sok lovat 
megülni”: ez a fajta ener-megülni”: ez a fajta ener-megülni”: ez a fajta ener

gia, kíváncsiság kezdettől benned 
volt, vagy a szakma hozta időköz-
ben magával?

– Amióta az eszemet tudom, 
mindig nagyon pörgős srác voltam, 
világéletemben rengeteg minden ér-
dekelt, rengeteg mindent csináltam 
párhuzamosan, óriási energiákkal. 
Mikor még gyerek voltam, úgy hit-
tem, ez csak egyfajta kamaszos hév, 
ami idővel elmúlik belőlem, kifára-
dok, de nem így lett. Most, 42 éve-
sen kifejezetten örülök, hogy olyan 
vagyok, amilyen, hogy képes vol-
tam megőrizni a „kölykösségemet”, 
hogy habzsolni tudom az Életet.

– Pedig most már három kislány 
édesapja vagy…

– Bizony, de egy vagy két gye-
rekkel is éppen akkora a felelősség, 
mint hárommal, hiszen tisztessége-

sen fel kell őket nevelni. Ez termé-
szetesen jelentős mennyiségű ter-
het ró az emberre, de hála istennek, 
marad időm a gyerekeimen és a 
munkán túl sok minden másra is. 

– A Színészlexikon tanúsága 
szerint 1989-től tartoztál a Katona 
József Színházhoz, viszont a diplo-
mádat csak egy év múlva vetted át 
a Színház- és Filmművészeti Egye-
temen…

– Amikor valaki a színművészetire 
jár, az utolsó két évben mindig gya-
korlaton van valamelyik színháznál, 
ahogy nekem ez a Katona lett, mivel 
Zsámbéki Gábor és Székely Gábor 
– akik az említett színház igazgatói 
posztján álltak – osztályfőnökeim 
voltak. Vagyis az első évem gyakorlat 
volt, diplomával a zsebemben lettem 
„valódi” tagja a társulatnak.

– Jelenleg a Nemzeti Színház tagja 
vagy, de nagyon sok éven át hűséges 
voltál a Katona József Színházhoz. 
Utóbbi is mindig különleges, máshol 

nem látható előadásairól volt híres, 
és a Nemzetiben is rendre mutatnak 
be nem éppen mindennapi, meghök-
kentő kiállítású és megfogalmazású 
darabokat – elsősorban Alföldi Ró-
bert igazgató rendezéseit. Vajon te 
magad igényled, hogy ilyen művészi 
közösségű társulathoz tartozz, vagy 
csupán a véletlen műve, hogy így 
alakult eddig a pályád?

– Szerintem véletlenek nincsenek. 
Biztosan meghatározó, hogy tizenkét 
évadon át a Katona József Színház 
tagja voltam, hogy olyan színvonalú 
előadásokban játszhattam és olyan 
rendezőkkel dolgozhattam, mint ott. 
Alföldi Róbert ugyanúgy Horvai Ist-
ván tanár úrhoz járt a főiskolán, mint 
én, azt a fajta iskolát tanulta, amit én, 
talán ezért is vagyunk mi annyira 
jóban egymással, mind művészileg, 
mind emberileg. Ezért természetes 
volt számomra, hogy amikor Robi 
azt mondta, olyan típusú színházat 
szeretne csinálni, mint amilyet itt a 
Nemzetiben létre is hozott, akkor 
abban én maximálisan partnere let-
tem, és teljes vállszélességgel támo-
gatom azóta is.

– Színházban játszol, szinkro-
nizálsz, mozifilmekben szerepelsz, 
különféle típusú tévéműsorokat ve-
zetsz, tévésorozat főszereplője vagy. 
Két évtizednyi pályafutással a há-
tad mögött hogy érzed: melyik mű-
fajban vagy otthon igazán?

– Nagyon szerencsés alkat va-
gyok, mert úgy vélem, mindegyik 
műfajban jól érzem magam, leg-
alábbis megpróbálom magam jól 
érezni! Az említett Tűzvonalban 
című sorozat kifejezetten az én sze-
mélyemre íródott, úgyhogy abban 
kifejezetten lubickolok, pedig igazán 
kemény munka. Mivel több mint 
húsz éve állok színpadon, mond-
hatom, hogy nagyon otthon érzem 
magam rajta, a szinkronizálás pedig 
olyan műfaj, amit meg lehet tanulni. 
Ha az embernek van érzéke hozzá, 
ráadásul olyan remek színészeknek 
kölcsönözheti a hangját, mint én, 
Matt Damonnak, Hugh Grantnek 

vagy éppen Woody Harrelsonnak, 
akkor az felér egy igazi ajándékkal, 
hiszen jó színészeket jó szinkroni-
zálni! Akkor van gond, ha az ember 
belecsöppen egy dél-amerikai, több 
száz részes sorozatba, ahol éjjel-nap-
pal jár a szereplők szája: na, ez igazi 
favágás. Ebben is volt részem kezdő 
színész koromban, de egy ilyenben 
viszont szuperül meg lehet tanulni a 
szakmát. A Walt Disney-rajzfilmek-
ben imádok dolgozni, mert ott még 
énekelni is lehet, élvezem nagyon! 
Még mindig szeretek szinkronba 
járni, de már régóta megválogatom, 
mit vállalok el.

– Mennyire fontos az életedben a 
képernyős munka?

– Színész vagyok, vagyis alapból 
bennem van a vágy, hogy „látszód-
jam”, szeretem, ha tudnak rólam, 
ha foglalkoznak velem, ha tudnak 
arról, amit épp csinálok, de az min-
denképpen igaz, hogy a televízió 
óriási hatalom manapság! Nekem 
a Tűzvonalban című sorozat azért 
nagyon fontos, mert ebben a né-
zők színészként láthatnak, nem a 
már megszokott műsorvezetői vagy 
egyéb szórakoztató szerepben. Szín-
házba nem mindenki jut el, a tévé-
műsor viszont az ország legutolsó 
csücskében is fogható.

(Részlet a Pepita Magazin, 
2009 júniusi számából)

Stohl András: Hálát adok a sorsnak és a sok munkámnak, amiért idáig eljutottam
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Világéletemben óriási energiával csináltam mindent
Húsz éve már, hogy színházban játszik, mozifilmben forgat, szinkro-
nizál, napjainkban a kifejezetten számára írt tévésorozatban szerepel, 
emellett reggeli műsort vezet, és ezen a nyáron még előbb lovas-
versenyen is vágtázik, később Tenkes kapitányaként üldözi a laban-
cokat, végül habkönnyű operettben bódítja a szórakozni vágyó közön-
séget. Bár Stohl András számára is csupán huszonnégy órából áll egy 
nap, a ma legnépszerűbb művészeink között számon tartott színész 
végtelennek tűnő energiával veti magát bele nap mint nap szakmai 
feladataiba, amelyeket még két évtized után is ugyanolyan kedvvel, 
energiával és boldog örömmel végez, mint pályakezdőként tette.   
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